
                                                                                                                                                                 

    
     Protokoll fört vid styrelsemöte i Lagagården 2024-12-02

 
    Närvarande: Lennart R, Kerstin M, Monica N, Lennart S, 
                         Lars-Bertil G. Bertil S, Gun J, Holger K, Ingegärd N.  

                      
                     

1. Mötet öppnas.
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning för mötet.
Godkänns.

3. Avstämningar. 
Lunchen för 80-åringar på Gröna Hästen var trevlig och 21 av våra jubilarer var        
närvarande.

     Julfesten utföll till belåtenhet.                   
4. Föregående protokoll. 

Läggs till handlingarna.
5. Information från.

a) Förbundet
         Månadsnytt och månadscirkulär. 
               Finns bl.a. att läsa om rutiner för nedläggning av avd.     
               Facebook-gruppen för KPR/RPR stängs ner och finns numera i det nya 
               medlemssystemet.
           b) Distriktet.
         Planering av distriktets 30-års-jubileum pågår.
               Beslutades att distriktet ska ansöka om medlemskap i Arkiv Halland.
               Ordförandekonferensen äger rum 8-9/10 eller 14/15/10

c) KPR (Kommunala pensionärsrådet)
         Nästa möte den 12 dec.

6. Verksamheter
a) Danser. 

Sista dansen för året 6/12. Vi börjar igen den 10/1–25
b) Kvinnor kan. Arbetar med 4 program punkter inför våren.

                Män kan. Har också 3–4 aktiviteter på gång.     
           c)  Resor
          Tysklandsresan. Detaljerat program finns och kommer senare att skickas ut till 
                resenärerna.
                En dagsresa är planerad till den 16/4. Kommer även att bli ett studiebesök.
                Problem med resekontot när det gäller inbetalningar till olika aktiviteter. Ska ses 
                över.
           d)  Lucia. Gunilla köper lussekatter och pepparkakor.
           e)  Medlemsmöte 22/1.Information om KPR och vårens aktiviteter. LL underhåller.
           f )  Årsmöte 19/2. Valberedningen kallas till nästa styrelsemöte.

SKPF avd 259 i Laholm



    

  7.  Medlemsfrågor. Medlemsfolder skickas ut per post strax före jul.
Föreningen har 622 registrerade medlemmar 30/11    

8 Kassarapport.
Ekonomin är i balans.

9 Projekt Socialstyrelsen ”motverka ofrivillig ensamhet”
Väntar på avrapportering.

    10   Kanslifrågor
 Kerstin och Gun har börjat ”röja” i skåpen.

    11   Inkommen post. 
Ingen  

    12   Övriga frågor.
Ny kaffebryggare och nya kaffekannor är inköpta.
Toner till L.R:s skrivare betalas av föreningen.

    13   Nästa möte. 
Styrelsemöte den 7 januari i Lagagården kl. 9.30.

    14  Mötet avslutas.
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Ingegärd Nordenberg                    Lennart Rubensson
Sekreterare                               Ordförande

 
 


